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Vragen raadsleden en commissie voorjaarsnota 2016  

 

Nr Omschrijving Antwoord 

 Vragen commissie BV/I 14 juni 2016  

1 De vraag is gesteld of stelposten die nu tot 2020 
zijn opgenomen ook verder doorlopen. 

Ja, de stelposten worden elk jaar opgenomen voor het opvangen van de kapitaallasten van 
voornamelijk 25 % investeringssubsidies. Op basis van de Algemene Subsidieverordening 

kunnen verenigingen hiervoor een aanvraag indienen waarvoor dan ook budgettaire 

ruimte aanwezig is. Als in een begrotingsjaar deze stelposten niet ingezet worden, vallen 

de budgetten bij de jaarrekening vrij. 

2 Kunnen de prioriteiten die voor 1 of 2 jaar zijn 

opgenomen worden bekostigd uit het 
rekeningresultaat in plaats van te laten drukken 

op begroting 2017/2018. 

Dit is een keuze die de raad bij de bestemming van het rekening resultaat 2015 kan 

maken. Dit houdt dan in dat een bedrag van € 650.000,-- ( bedragen prioriteiten 24,25,26 
voor 2017 en 2018 ) ingezet moet worden. 

3 De raad krijgt antwoord wat prioriteit 26 (impuls 
cultuurbeleid) inhoudt 

Gereed. Raad heeft een afzonderlijke brief hierover ontvangen. 

4 De vragen en antwoorden over sociaal domein 
tijdens de informatiemarkt (de heer van 

Beeck)worden in Gemeenteoplossingen 
geplaatst. 

Gereed. 

 


